
Funktionshinderrådet Farsta



SÅ HÄR ARBETAR FUNKTIONSHINDERRÅDET I FARSTA

• På Rådets möten deltar avdelningschef och sekreterare, rådet har 

bra samarbete med förvaltningen

• Rådet representerar alla HSO:s medlemmar, samt DHR och SRF

• Ej driva egna frågor

• Alltid förmöte för att gå igenom de utskickade handlingarna

• Inför budgeten så bjuds rådets ledamöter in av avdelningschefen 

för att gå igenom budgeten samt lägga förslag på aktiviteter 

(aktivitetsplanen).

• Balanslista (fylls i regel på efter varje möte)

• Öppen dialog – vi är öppna med vad vi tycker om ärenden

• Rådet har inbjudna gäster till varje möte. Det gäller alltid aktuella 

frågor som rådet vill ha svar på. Vi kommer med förslag på vilka vi 

vill träffa, vilka studiebesök vi vill göra m m. Våra gäster 

återkommer gärna



FORTS.

• Rådet besöker också olika verksamheter (gruppbostäder, förskolor, 

dagcenter, socialpsykiatrin, Träffpunkter, Café 9:an m m) där vi om 

möjligt också har vårt ordinarie möte

• Rådet träffar nämndens presidie samt hela nämnden varje termin

• Ordförande och vice ordförande är inbjudna och deltar på 

nämndens planeringsdag innan budget är lagd

• Ledamöter kollar tillgängligheten i stadsdelen  

• Träffar ansvarig för tillgängligheten i Farsta inomhuscentrum 

kontinuerligt

• Träffar trafikkontoret angående tillgängligheten i Farsta Centrum 

(utomhus)

• Rådet blir inbjudna till medborgardialoger i stadsdelen

• Hela rådet deltar inte på alla aktiviteter utanför de ordinarie mötena, 

det brukar vara en eller två ledamöter som då deltar


